
PROTOKOL Nr XVIIII2016 

Obrad XVIII Sesji Rady Gminy Kotut'i 


odbytej w dniu 18 stycznia 2016r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 14°°, a zakOllczyly siy 0 godz. 1450. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal~czeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XVlllSesji Rady Gminy. 
2. Wnioski do porz~dku obrad. 
3. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4 . Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie nieodplatnego nabycia prawa wlasnosci 

nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wynajycie nieruchomosci 

bez przetargu. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie 

nieruchomosci w trybie bezprzetargowym. 
8. Podjycie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc W6jta Gminy 

Kotun. 
9. Informacja PrzewodnicZ4cej Rady. 

1O.Dyskusj a i wolne wnioski. 

II.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji . 

12.Zamkniycie Obrad XVIII Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak otworzyla obrady XVIII zwyczajnej 

Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala obecnych 

na sesji: radnego powiatowego Jana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza 

Gminy Joanny Jydrzejewsk~, Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, 

radnych i soltys6w. 


Ad pkt. 2 

Uwag do porz~dku obrad nie bylo. 




Ad pkt. 3 

W6jt poinformowal, ze w okresie mit(dzy sesjami wyda1 6 zarzqdzen, 

2 postanowienia i 39 decyzji. 


Nastt(pnie poinformowa1, co nastt(puje: 

1. Rozstrzygnit(ty zosta1 przetarg na zakup sprzt(tu do utrzymania dr6g. Obecnie 

pracownicy ZGK szkol~ sit( w jego obs1udze. Na chwilt( obecna 
otrzymalismy ci~gnik i plug do odsniezania. Do konca marca.n.a nam bye 
dostarczone pozosta1e wyposazenie. 

2. W koncowym przygotowaniu jest juz dokumentacja dotycz~ca 
przekszta1cenia szk61 w Koszewnicy i Cisiu-Zagrudziu na petrzeby 
przedszkoli . Wstt(pnie uzgodniono projekty ze straz~ i sanepidem. 

3. Zlozono wniosek do Urzt(du Marszalkowskiego na remont dr6g w ramach 
FOGR. 

4. Z pomoq firmy PROEKO nasza gminy razem z kilkoma gminami z powiatu 
siedleckiego bt(dzie sk1ada1a wniosek pomocowy na inwestycje 
proekologiczne tj. odnawialne zr6d1a energii. Jako gmina zainwestujemy 
takie urz~dzenia na naszych budynkach komunalnych. Mieszkailcy bt(d~ 
mogli zapoznae sit( z warunkami udzialu w projekcie na spotkaniach, i 
tak: 
- 25 stycznia 0 godz. 18.00 spotkanie w Urzt(dzie Gminy. 
- 25 stycznia 0 godz. 20.00 spotkanie w swietlicy wiejskiej w Bojmiu. 
- 26 stycznia 0 godz. 17.00 spotkanie w swietlicy wiejskiej w Zeliszewie 
Podk. 
Zapraszamy wszystkich zainteresowanych, szczeg61nie tych, kt6rzy 
z10Zyli juz wnioski do projektu. Na spotkaniach zostan~ zaprezentowane 
zasady wsp61pracy i wsp6luczestnictwa mieszkanc6w w projekcie. 

5. 	W dniu 31 grudnia 20 15r Lokalna Grupa Dzia1ania Ziemi Siedleckiej zloZy1a 
wniosek 0 przyjt(cie Strategii Rozwoju. W tym naborze wniosk6w jest 
kwota 9 milion6w zlotych do pozyskania. Gmina Kotun na pewno z10Zy 
wniosek 0 modemizacjt( jednej ze swietlic wiejskich. 

6. 	10 stycznia odby1 sit( w kosciele w Zeliszewie Podkoscielnym gminny 
konkurs kolt(d i pastora1ek. Dane zwycit(zc6w s~ juz na naszej stronie. 

7. Drogi na terenie naszej gminy s~ nalezycie utrzymane. W chwili obecnej 
wszystkie s~ odsniezone i przejezdne. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 


Ad pkt. 5 

W6jt Grzegorz G6ral wyjasnH, ze zmiany w budzecie gminy dotycz~ 




w szczeg61nosci finansowania przyl~cza energetycznego do boiska w Zeliszewie 
Duzym. Zakiad Energetyczny nie wyrobil siy w ubieglym roku z dokumentacj1), 
dlatego tez inwestycja przesunyla siy na rok biez1)cy. 

Soltys wsi Zdzar poprosil 0 wl1)czenie swietlicy w Zdzarze do planu 
remont6w na rok 2016. Bardzo duzo zakupili mieszkancy za wlasne 
srodki. Zaplacili taUe za projekt. Jest to chyba jedna z najstarszych 
obecnie nieremontowanych swietlic na terenie naszej gminy. 
W6jt wyjasnil, ze budzet na terrrokjestjuz przyjyty i tej inwestycji w nim 
nie mao Chyba w tym roku nie uda si y jej wykonac. W tym roku bydzie 
robiona droga w Zdzarze na kt6f1! zlozono wczesniej projekt. JeSli 
natomiast chodzi 0 swietlicy, to. kosztorysy inwestorskie na jej remont 
przewiduj1) srodki okolo SOO tysiycy zlotych. Wedlug niego w chwili 
obecnej s1) duzo wawiejsze inwestycje niz ta, kt6ra zglosil Pan Soltys. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz1)ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaiy 

Nr XVIII.126.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci1) glos6w lza-14, wstrzymal siy-l/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. S 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaiy dotyczy dzialek, kt6re przejylismy od 

PKP w formie uzytkowania wieczystego. Teraz bydziemy zwracac siy do Pan a 

Starosty Siedleckiego 0 nabycie tych dzialek na wlasnosc. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz1)ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaiy 

Nr XVII1. 127.2016 w sprawie nieodplatnego nabycia prawa wlasnosci 

nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-1S/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

W6jt Gminy Grzegorz G6ral wyjasnil,.ie kolejny projekt uchwaiy dotyczy 

dzierzawy czysci dzialki przy ulicy OgfOdowej w Kotuniu przez firmy Orange. 

Firma ta obecnie dzierzawi t1) dzialky a chodzi 0 infrastruktury 

telekomunikacyjn1) umieszczon1) na tej dzia!ce . 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


http:wyjasnil,.ie


Przewodnicz'!ca Rady Teresa Brusniak podda{a pod g{osowanie projekt 

Uchwary Nr XVII.128.2016 w sprawie wyrazenia zgody na wynajtrcie 

nieruchomosci bez przetargu. 

Uchwa{a zosta{a podjtrta witrkszosci<1 g{os6w lza-14, wstrzyma{ sitr-ll 

w g{osowani u j awnym. 


Ad pkt. 7 

W6jt wyjaSni{, ze kolejny projekt uchwary dotyczy wydzierzawienia dzia{ki 

rolnej. Wniosek 0 wydzierzawienie zosta{ z{ozony przez dotychczasowego 

uZytkownika tej dzia{ki, kt6ry uprawia{ ja bez zgody gminy. Chcemy 

uregulowac stan prawny tej dzia{ki, aby przerwac biegn,!cy termin zasiedzenia. 


Uwag ani pytan nie zg{oszono. 


Przewodnicz'!ca Rady podda{a pod g{osowanie projekt Uchwary 

Nr XVIII.129.20 16 w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie 

nieruchomosci w trybie bezprzetargowym. 

Uchwa{a zosta{a podjtrta witrkszosci<1 g{os6w lza-13, wstrzyma{o sitr-2/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

Przewodnicz<1cy Komisji Rewizyjnej Radny Micha{ Adamczyk zreferowa{ tresc 

i rozpatrzenie skargi na dzia{alnosc W6jta przez Komisjtr Rewizyjn<1 Rady. 

Wni6s{ 0 uznanie skargi za bezzasadn'!. 


Uwag ani pytan nie zg{oszono. 


PrzewodnicZ<1ca Rady Teresa Brusniak stwierdzih, ze uzasadnienie swojego 

stanowiska w tej sprawie Rada wyrazih w uzasadnieniu do uchwary. 

Nasttrpnie Wiceprzewodnicz'!cy Artur Skwierczynski odczyta{ projekt Uchwary 

Nr XVIII.l30.20 16 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia{alnosc W6jta Gminy 

Kotun. 

PrzewodnicZ<1ca Rady podda{a projekt uchwary pod glosowanie. 

Uchwa{a zosta{a podjtrta jednog{osnie lza-1S/ w g{osowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Przewodnicz<1ca Rady Teresa Brusniak poinformowa{a, ze nasttrpna sesja 

odbtrdzie sitr 29 lutego. Poprosi{a takZe Przewodnicz,!cych komisji starych rady 

o przekazanie jej plan6w pracy.Jmmisji na rok biez'!cy. 

http:XVIII.l30.20
http:XVIII.129.20


Ad pkt. 10 
W6jt Grzegorz G6ral zaprosil wszystkich na nastypujqce imprezy: 

23 stycznia na bal chalytatywny, kt6ry odbydzie siy w lokalu 
Aleksandr6wka w Zdzarze. Doch6d z balu przeznaczony jest na chore 
dzieci z terenu gminy. 
7 lutego odbydzie siy tumiej 0 puchar W6jta w tenisie stolowym. Turniej 

odbydzie siy w swietlicy w Zeliszewie Podkoscielnym. 
28 lutego odbydzie siy tumiej pilki halowej-na sali gimnastycznej 

Publicznego Gimnazjum w Kotuniu. 

Radny Jacek Wozny zaprosil wszystkich na tumiej pilki noznej i prosil 0 

zglaszanie druZyn do niego. 

Radny Antoni Chojecki zapytal odnosnie swietlicy w Zdzarze, czy Sq juz 
nabory wniosk6w w tym zakresie i co siy dzieje w sprawie oswietlenia 
skrzyzowania w Bojmiu . 

- W6jt wyjasnil, ze nie ogloszono jeszcze terminu naboru wniosk6w i nie 
wiadomo, kiedy to nastqpi. Mamy wielkie plany, ale moze okazac siy, ze 
nie wszystko uda siy nam zrealizowac, takjak bylo to z drogami. 
Wszystko zalezec bydzie od regulaminu naboru wniosk6w. Stoi on jednak 
na stanowisku, ze w pielWszej kolejnosci powinno siy remontowac te 
swietlice wiejskie, w kt6rych jest prowadzona jakas dzialalnosc. 
Jesli chodzi 0 oswietlenie drogi krajowej w Bojmiu, to wyslalismy pismo 
z prosbq 0 poparcie tej inwestycji do kilku znaczqcych os6b, w tym do 
posta Krzysztofa Tch6rzewskiego, kt6remu w tym miejscu dziykujemy za 
dotychczasowq pomoc dla naszej gminy. Jest to bardzo niebezpieczne 
skrzyzowanie i rozmawiamy czysto z Generalnq Dyrekcja Dr6g 
Krajowych i Autostrad 0 jej naleZyte zabezpieczenia. Moze uda nam siy to 
w koncu zalatwic. 

Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski stwierdzil, ze Pan W6jt 
wczesniej prosil 0 wyrozumialosc dla nowej firmy zbierajqcej odpady, ale 
trzeba im przypomniec 0 godzinach odbioru odpad6w. Teraz odbierajq ich 
bardzo p6ino i nie wszystkie Sq zabierane. 
Kierownik Referatu Rozwoju Gminy Dani~l Polkowski stwierdzil, ze 
wszystkie sygnaly od mieszkanc6w w tej sprawie Sq odbierane j 
bezposrednio kierowane do firmy odbierajqcej odpady. Tych zgloszen jest 
znacznie mniej niz poprzednio. 



Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski stwierdzil, ze najlepszym 
rozwi,!zaniem na skrzyzowanie drogi w Bojmiu z droga krajowa jest 
wybudowanie tunelu. 

W6jt wyjasnil, ze w trakcie modernizacji krajowej "dw6jki" bylo bardzo 
ci((Zko wynegocjowac jakiekolwiek dodatkowe rozwi,!zania dla 
bezpieczenstwa na tym odcinku drogi . Pomysl6w bylo kilka, ale zaden 
nie zostal wzi((ty pod uwag(( przez GDDKiA. 

Radny Michal Adamczyk zapytal, co z obiecanymi wizytami projektanta 
sieci kanalizacyjnej u mieszkanc6w Gr((zowa. Do tej pory nikt si(( do nich 
nie zglosil. 

W6jt wyjasnil, ze b((dzie w tej sprawie rozmawial z projektantem sieci. 

Wi((cej glos6w w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wniosk6w nie bylo. 


Ad pkt. 11 

Protok6l w poprzedniej sesji zostal przyj((ty wi((kszosci,! glosow /za-13/ 

w glosowaniujawnym. Wstrzymuj,!cymi si(( od glosowania byli radni nieobecni 

na poprzedniej sesji. 


Ad pkt. 12 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak 

podzi((kowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nast((pnie zamkn((la Obrady XVIII Sesji Rady Gminy Kotun. 



